
PROTOKÓŁ NR 6/2015 
Z OBRAD VI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 25 MARCA 2015 ROKU 
 
 
W obradach udział wzięli : 
 
- radni zgodnie z załączoną listą obecności 
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
 
Porządek obrad  
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr IV/15/2014 dotyczącej WPF na lata 

2015-2022  
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Sochaczew na lata 2015-2020 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sochaczew w 2015 roku.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – 

Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sochaczewie z obowiązku wpłaty 
nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Sochaczew. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 
9. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Sochaczew 
10. Sprawy różne 
11. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
 
 
AD. 1 
Obrady VI Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew 
o godz. 10.00 
W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum  przy którym rada może 
obradować i podejmować uchwały  
 
AD. 2  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił porządek obrad VI sesji 
Rady Gminy Sochaczew 
Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
 
AD. 3 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr IV/15/2014 dotyczącej WPF. 
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W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił radnych o przystąpienie do 
głosowania. 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/26/2015 w sprawie zmiany 
uchwały Nr IV/15/2014 dotyczącej WPF na lata 2015-2022 
 
AD. 4 
Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK  
Rad Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/27/2015 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy  
 
 
AD. 5 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny przedstawiła 
Pani Tyde Grażyna – Kierownik GOPS 
 
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział  14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr VI/28/2015 w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2020 
 
AD. 6 
 
Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami w gminie Sochaczew 
przedstawiła  Sekretarz Gminy  Pani Elżbieta Kowalczyk 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały   głosowało 14  radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR VI/29/2015 w sprawie 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Sochaczew. 
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AD. 7 
Projekt uchwały w sprawie zwolnienia GZGK z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 
obrotowych do budżetu gminy Sochaczew przedstawiła Pani Katarzyna Guzik- Główny 
Księgowy GZGK  w Sochaczewie 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/30/2015 w sprawie 
zwolnienia GZGK w Sochaczewie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 
do budżetu Gminy Sochaczew . 
 
AD. 8 
Projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia środków w budżecie gminy na fundusz sołecki 
przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński i poprosił radnych o 
zabieranie głosu  
 
Pani Tomecka Katarzyna stwierdziła, że nie chce tych pieniędzy z funduszu sołeckiego , bo 
za tak małę pieniądze i tak nie można nic zrobić 
 
Pani Maciejska Elżbieta stwierdziła , że nie sa to duże pieniądze , ale mieszkańcy powinni 
mieć możliwość wypowiedzenia się na co te pieniądze chcieliby przeznaczyć. 
 
Pan Wojda stwierdził , że mieszkańcy wsi Kąty przeznaczyli swój fundusz sołecki na 
rozbudowę parkingu przy szkole w Kątach 
 
Pani Offerczak stwierdziła , ze fundusz sołecki powinien być , a jeśli ktoś nie chce tych 
pieniędzy wykorzystać ,to pieniądze te mogą iść do budżetu gminy  
 
Pani Krzemińska Blanka stwierdziła , że jest za uchwaleniem funduszu sołeckiego , bo nawet 
za tak małe pieniądze , mieszkańcy mogą np. wyposażyć plac zabaw dla dzieci , który jest w 
najbliższym terenie  
 
Pani Dymkowska Jadwiga stwierdziła , ze mieszkańcy wsi Kuznocin chcą decydować w 
sprawie środków wyodrębnionych w ramach funduszu sołeckiego. 
 
Pan Krakowiak stwierdził , że rada powinna uchwalić ten fundusz  , bo mieszkańcy chcą 
decydować ma co te pieniądze przeznaczyć  
 
Pani Nagłowska powiedziała , że mieszkańcy są zadowoleni , z tego , że mogą decydować na 
co przeznaczyć pieniądze w ramach funduszu sołeckiego 
 
Pani Agnieszka Offerczak stwierdziła , że nie jest ważna kwota jaka maja na fundusz sołecki , 
ale ważne jest to , ze ludzie mogą się zintegrować  i zdecydować , co za te pieniądze chcieliby 
zrobić . Mieszkańcy wiedzą , co za te pieniądze chcieliby zrobić  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że fundusz sołecki jest potrzebny , ale na to 
powinny iść środki z zewnątrz , a nie z własnego budżetu i będzie zastanawiał się jak  
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glosować w sprawie funduszu sołeckiego . Fundusz sołecki , to pewien rodzaju szantaż , bio 
planowane są zadania dużo droższe do których należy jeszcze dołożyć jeszcze więcej 
pieniędzy  .  
Pan Przewodniczący stwierdził ,że będzie za jeśli z funduszu sołeckiego będą planowane 
zadania , które mieszczą się w wysokości naliczonego funduszu. 
Idea funduszu sołeckiego jest dobra , natomiast wykonanie nie , bo np. planuje się wykonanie 
jakiegoś odcinka drogi z funduszu sołeckiego , a wiadomo , że za 9 tys. zł.  nic w tej sprawie 
się nie zrobi. 
 
Pan Zieliński Sławomir stwierdził , że wysokość funduszu sołeckiego ogranicza wielkość 
zadań , ale i tak mieszkańcy są zadowoleni , że mogą decydować  pieniądzach w ramach 
funduszu sołęckiego . 
 
Pan Nagłowski Tomasz stwierdził , ze fundusz sołecki nie pochodzi tylko ze środków 
własnych z budżetu gminy , są tam środki zewnątrz 
 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła ,że w danym roku budżetowym fundusz sołecki wyodrębniony jest z 
własnego budżetu , dopiero po zrealizowaniu zadań można wystąpić do o częściowy zwrot 
pieniędzy . Sołtysi i mieszkańcy powinni planować takie zadania , które są realne do 
wykonania ze środków wyodrębnionych na fundusz sołecki .  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o wzięcie udziału w glosowaniu 
 
- w glosowaniu wzięło udział 14 radnych  
  - za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  
- wstrzymał się od głosu 1 radny 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła uchwałę  Nr VI/31/2015 i uchwaliła 
fundusz sołecki . 
 
AD 9 
 
Protokół z obrad V Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  
 
AD. 10 
 
W sprawach różnych głos zabrali : 
 
Pan Wójt powiedział , że należy wziąć sobie do serca te wszystkie uwagi , o których 
powiedział Pan Przewodniczący Rady Gminy, bo zadania planowane ze środków funduszu 
sołeckiego powinny być realne . Wiele osób ma błędne wyobrażenie o funduszu sołeckim . 
Niektórzy myślą nawet , że te środki sołtys może wziąć  dla siebie . To sołtysi będą 
organizować zebrania w sprawie funduszu sołeckiego i to oni będą odpowiedzialni przed 
mieszkańcami jakie zadanie do realizacji wpiszą  
Z funduszu sołeckiego mogą być wykonywane zadania wyłącznie dotyczące mienia 
gminnego. 
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Pani Sekretarz poinformowała  , że wnioski na 2016 rok mogą być zgłaszane do 30 września 
2015 roku  
 
Pani Skarbnik powiedziała , że informację o wysokości funduszu sołeckiego przekaże do 31 
lipca 2015 roku. 
 
Pani Wódka Jadwiga poprosiła o przekazanie uczniom klas VI życzeń , bo to oni będą pisać 
swój pierwszy egzamin , podobne życzenia poprosiła o przekazanie uczniom kończącym 
gimnazjum. 
 
 
AD. 11 
 
Obrady VI Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.50 
 
 
 
 
     Protokółowała  
 
Wiesława Dałkiewicz 


